
Zpravodaj o práci v Senátu, zastupitelstvu 
i ve volebním obvodu
Milí přátelé, 
nadále se snažím nezklamat Vaši důvěru, kterou jste mi  vyjádřili  v
senátních  a komunálních  volbách v roce 2022.
Dovolte mi se s Vámi na těchto stránkách podělit o to, co se v druhém roce
mého mandátu událo nejen v Senátu a Zastupitelstvu hl. m. Prahy, ale i v
mém volebním obvodu č.19 - Praha 11, Praha 15, Praha 22, Benice,
Dolní Měcholupy, Kolovraty, Královice, Křeslice a Nedvězí.
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PRÁCE V SENÁTU A
ZASTUPITELSTVU



Schvalování konsolidačního balíčku v Senátu 
Rozhodně si uvědomuji nutnost zastavení zadlužování ČR a konsolidace
veřejných rozpočtů. Na listopadové  schůzi jsem však upozornila na to, že
balíček obsahuje řadu sporných bodů nebo dokonce možná protiústavních
přílepků, které s konsolidací veřejných rozpočtů nesouvisí.

Práce v Senátu a zastupitelstvu 
Debata v Evropském domě na téma „Funguje právní stát v České
republice?“
Na říjnovém  setkání jsme se shodli, že mezi hlavní pojistky právního státu
patří: dvoukomorový Parlament, nezávislé soudnictví a Ústavní soud a
nezávislá veřejnoprávní média. A jaké jsou nejbližší úkoly? Především
zákon o státním zastupitelství. Zároveň se ale musí zvýšit kvalita fungování
státního zastupitelství, aby se řada závažných případů nevlekla roky a ocitly
se rychle před soudem. 
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Boj proti korupci a klientelismu ve
městě
Podpořila jsem na zastupitelstvu
projednání pochybností ohledně
zakázky na II. etapu metra D. Jde o
jednu z největších městských zakázek,
kterou má ve své gesci Dopravní podnik
hlavního města Prahy. V rámci diskuse
o programu jsem dále vznesla
požadavek, aby v kauze Dozimetr hl. m.
Praha uplatnila své nároky jako
poškozený. Tyto kauzy stále sleduji.

Volba členů Rady Česká televize
Na listopadové schůzi Senátu jsme
historicky poprvé mohli zvolit 6 členů
Rady České televize. Nejvíce hlasů
získali: Ivana Chmel Denčevová,
Barbora Procházková, Jefim Fištejn,
Jiří Padevět, David Brabec a Ivan
Tesař. 

Práce v Senátu a zastupitelstvu 
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Konečně po 32 letech členy rad
veřejnoprávních médií nevolí jen
Poslanecká sněmovna Parlamentu
České republiky. To je krok k větší
nezávislosti médií veřejné služby na
vládní většině, a tedy i na vládě.

https://www.facebook.com/DopravniPodnikPraha?__cft__[0]=AZXf6UdjS14ASp47wHRsgEXVi-qzcuOKeuFHT_PC_rTsx0YfEjzAtpNbm78oeRh4YGRmc80LavSmVKYx08uD7He7kkiHPJkYTHEJ5wk1rCFEntYvw4ZP-O_t7pQ2lc3WIZx9Uzc2i6HWx5l5Uro7W1zTKPQBS1SoOV7G3nB98KKdtugvfVCddrW4PX_i-7S7647z8Lfj9nMSYwOIvZkFi-HM&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/DopravniPodnikPraha?__cft__[0]=AZXf6UdjS14ASp47wHRsgEXVi-qzcuOKeuFHT_PC_rTsx0YfEjzAtpNbm78oeRh4YGRmc80LavSmVKYx08uD7He7kkiHPJkYTHEJ5wk1rCFEntYvw4ZP-O_t7pQ2lc3WIZx9Uzc2i6HWx5l5Uro7W1zTKPQBS1SoOV7G3nB98KKdtugvfVCddrW4PX_i-7S7647z8Lfj9nMSYwOIvZkFi-HM&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/ceskatelevize?__cft__[0]=AZX0XyYnadVdMBd_CiRBvNQbGDVeKWg8AAVsnCGUyNhciVKCMLxc9zHEhpm4RA0Gc-uRoH5IeawYrfVPhz28_PSIftoZwr78zKGYwVwSJhucO43DpQMJhArSLel4CxtlqGT8JY94egWI0SgjcP_bWiGdOaATEP-nNKC6DsfpJSKVTVZHE1YIKVsmRYkJcFycZvUc4dHcuD6Ln80_ah2gHlQe&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/Senat.cz?__cft__[0]=AZX3cyqoWBTWGl8tx3JYjzPmrOxGEEb1WzmntcbgQqgbdmP68LtY6EE07rZ9tR_yy9ey_QdzOnIZ6y4X6BEX5SPx4II0vNGDEV2whAbuY5HDptpPSwc651HyiOGz9enxZKbarJiBAZyDmkP1HWkp9rFLKT-pjY6Il0GPCKNXKpJ1_-JOzFEaQec4EbUO4M38ivKFXgiELAmlCJE73L8Hm9cb&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/ceskatelevize?__cft__[0]=AZX3cyqoWBTWGl8tx3JYjzPmrOxGEEb1WzmntcbgQqgbdmP68LtY6EE07rZ9tR_yy9ey_QdzOnIZ6y4X6BEX5SPx4II0vNGDEV2whAbuY5HDptpPSwc651HyiOGz9enxZKbarJiBAZyDmkP1HWkp9rFLKT-pjY6Il0GPCKNXKpJ1_-JOzFEaQec4EbUO4M38ivKFXgiELAmlCJE73L8Hm9cb&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/snemovna.cz?__cft__[0]=AZX3cyqoWBTWGl8tx3JYjzPmrOxGEEb1WzmntcbgQqgbdmP68LtY6EE07rZ9tR_yy9ey_QdzOnIZ6y4X6BEX5SPx4II0vNGDEV2whAbuY5HDptpPSwc651HyiOGz9enxZKbarJiBAZyDmkP1HWkp9rFLKT-pjY6Il0GPCKNXKpJ1_-JOzFEaQec4EbUO4M38ivKFXgiELAmlCJE73L8Hm9cb&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/snemovna.cz?__cft__[0]=AZX3cyqoWBTWGl8tx3JYjzPmrOxGEEb1WzmntcbgQqgbdmP68LtY6EE07rZ9tR_yy9ey_QdzOnIZ6y4X6BEX5SPx4II0vNGDEV2whAbuY5HDptpPSwc651HyiOGz9enxZKbarJiBAZyDmkP1HWkp9rFLKT-pjY6Il0GPCKNXKpJ1_-JOzFEaQec4EbUO4M38ivKFXgiELAmlCJE73L8Hm9cb&__tn__=-]K-R
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Žáci  ZŠ Donovalská z Prahy 11 na návštěvě v Senátu
Ve Valdštejnském paláci jsem koncem listopadu přivítala sedmáky ze ZŠ
Donovalská na Praze 11. Prohlédli si nejen nádherné historické prostory, které
žáky velice zaujaly, ale také jsme debatovali o aktuálních tématech včetně
pondělní stávky, do které se tato ZŠ zapojila.

Do Senátu se přišli podívat také  deváťáci  ze stejné ZŠ Donovalská.
Prohlídka historických prostor a následná debata s nimi byla příjemným
osvěžením senátorské práce. Jsem ráda, že mladé lidi tyto věci zajímají. Věřím,
že budou na návštěvu českého Senátu rádi vzpomínat. Děkuji za milé setkání a
zajímavou diskusi.



Korespondenční volba
Jsem jednoznačně pro korespondenční volbu. Česká republika se chová
macešsky ke svým občanům, protože sice mají právo volit, ale nevytváří
občanům žijícím v zahraničí takové podmínky, aby toto právo skutečně
mohli realizovat. Takže současný stav je diskriminační. V Senátu jsem
jednoznačně zavedení korespondenční volby podpořila.

Zákon o zbraních a střelivu
Na únorovém jednání ústavněprávního výboru Senátu jsem
předložila pozměňovací návrh, aby se zpřísnily podmínky držení
zbraní, a aby zbraně nemohly být v rukou psychicky narušených
jedinců. Po tragických událostech masové střelby v prosinci na
Filosofické fakultě UK nelze nereagovat. Navrhla jsem povinné
psychotesty pro získání zbrojního průkazu, což je zavedeno v řadě
zemí, například už od roku 2011 na Slovensku po podobných
tragických událostech.

Boj proti  hazardu  a hernám v
Praze
Před 3 lety se mi jako radní
hlavního města Prahy podařilo
prosadit přísnou vyhlášku o regulaci
hazardních her, která úplně
zakazuje v Praze automaty v
kasinech a hernách. Mám velkou
radost, že k výzvě zachování
úplného zákazu hazardu v celé
Praze se připojila i rada Městské
části Praha 5.

Práce v Senátu a zastupitelstvu 
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174 let od narození TGM
T. G. Masaryk se zasloužil o vznik
samostatného Československa, ale také
promýšlel, jak by politika měla vypadat a o
jakou politiku je třeba usilovat. Stojí za to si to
připomenout i v Senátu. Jeho odkaz je stále
aktuální a pravdivý.

Práce v Senátu a zastupitelstvu 
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Novela zákona o státním zastupitelství
Spolek Rekonstrukce státu udělil rekonstrukční palec nahoru vládě za
podporu solidního znění novely zákona o státním zastupitelství, která v
březnu prošla. A zároveň také všem poslancům a senátorům, kteří zvedli pro
novelu ruku. Podpořila jsem tuto  novelu  zákona, díky které je méně
pravděpodobné, že politici ovládnou státní zastupitelství a případná korupce
v nejvyšších patrech politiky bude zametena pod koberec.

Zákon týkající  se manželství
pro  všechny
Podpořila jsem iniciativu Jsme
fér a možnost uzavírat
manželství se všemi právy bez
jakékoli diskriminace. Se
skupinou senátorů jsme
předložili pozměňovací návrh,
který narovnává všechna práva
stejnopohlavních párů. Debatu
na toto téma považuji za velmi
důležitou.
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Korupční kauza Dozimetr
Na červnovém jednání zastupitelstva byly konečně veřejně dostupné audity,
které jsme si zadali kvůli korupční kauze Dozimetr. Každý si tak může
přečíst závěry nezávislých auditů, že projekty Dopravního podniku hl. m.
Prahy Nové Holešovice, Palmovka nebo smlouva s firmou Xanthus jsou
podezřelé, pro Prahu nevýhodné nebo z nich hrozí vznik škody. Jako
zastupitelka jsem podala trestní oznámení, protože za profesionální správu
města neseme všichni zastupitelé odpovědnost před Pražany. Nejde
pokračovat v netransparentním hospodaření DPP a Prahy. O to jako
nezávislá zastupitelka usiluji a to jsem slíbila ve volbách. Držte nám palce.

Milostivé léto
V dubnu se nám podařilo v Senátu
prosadit pozměňovací návrh k zákonu,  
který umožňuje v rámci aktivity
Milostivé léto snadnější zaplacení dluhů
u VZP, odpuštění penále a nákladů
exekuce. Umožní tisícům lidí po
zaplacení původního dluhu na pojistném
zbavit se dluhů v podobě penále a
nákladů exekuce. Zákon se vrátil do  
Poslanecké sněmovny, ale ta bohužel
návrh Senátu neschválila, což je škoda,
protože by zákon mohl pomoci  většímu  
množství lidí.

Schválení  insolvenčního  zákona v
Senátu
Podpořila jsem možnost tříletého
oddlužení, protože to dá šanci pro návrat
lidí v dluhové pasti z šedé zóny do
normálního života bez dluhů.
Samozřejmě je důležité, aby insolvenční
soud i správce důsledně hlídali, aby
dlužník skutečně splácel a věřitelé dostali
co nejvíce z dlužné částky. Dobrá zpráva
je i to, že jsme neschválili pozměňovací
návrh, který tlačili exekutoři a který by
ublížil nejchudším dlužníkům,
samoživitelům, důchodcům, a přitom by
věřitelům v podstatě nepomohl. Je to
důležitý krok, na nějž se dlouho čekalo.
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Pracovní skupina ke zbraňové legislativě
Aktivně jsem se zapojila jako  senátorka do práce expertní pracovní  
skupiny ke zbraňové legislativě zřízené na ministerstvu  vnitra. Zastávám
názor že by se zbraně neměly dostávat do rukou jedinců, kteří z hlediska
svého psychického stavu představují pro společnost a své okolí nebezpečí.
Ve většině zemí EU je zavedena podmínka pro držení zbraní nejen
zdravotní, ale i psychická způsobilost. U nás bohužel ne, a to  chci  změnit.

Kandidáti na ústavní soudce 
Prezident navrhl, aby se ústavními soudci stali JUDr. Tomáš Langášek a
prof. JUDr. Jiří Přibáň. Oba kandidáti získali nadpoloviční většinu hlasů a
doplní Ústavní soud ČR. Pro mě oba kandidáti představují osobnosti, které
jsou schopny se odvážně postavit proti porušování Ústavy, byť by se toho
dopustil i nejvyšší ústavní činitel. Jsou také osobnostmi, které navazují na
hodnoty Ústavy České republiky, jak byla schválena před 31 lety. Právě
takoví lidé by měli podle mého názoru být strážci ústavnosti. Jsem velmi
ráda, že většina senátorů svým hlasováním vyjádřila stejný názor.
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Jednání s ministrem spravedlnosti k advokátním úschovám 
V červenci jsme se sešli s ministrem spravedlnosti Pavlem Blažkem spolu s
poškozenými rodinami, které v kauze Suková a kauze Century21 přišly
kvůli zpronevěře advokátních úschov celkem o 230 miliónů korun! Poprvé
zazněla z úst ministra za stát omluva a prohlášení, že selhal systém, který
garantuje stát včetně advokátní komory. Alarmující totiž je, že každoročně
takto dojde v průměru k 7 zpronevěrám advokátních úschov a klienti mají
mizivou šanci na odškodnění. Na podzim bude Poslanecká sněmovna
hlasovat o návrhu, na kterém jsem spolupracovala s legislativci Ministerstva
spravedlnosti. Prosazuji, aby advokátní úschovy byly zákonem přísně
regulovány a nemohlo ke zpronevěrám snadno docházet. Držte nám palce,
aby to v Parlamentu prošlo a už u nás nezůstávaly oběti zpronevěr
advokátních úschov bez pomoci.
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Co pálí pražské rezidenty 
V září se uskutečnila další ze série debat pořádaných iniciativami Rezidenti 1 a
Rezidenti. Tentokrát na aktuální téma, které řeší obyvatelé v řadě městských
častí, tedy nepřiměřený hluk v obytných zónách, který ruší klidné bydlení.
Věnovala jsem se tomuto problému v minulém volebním období jako radní hl.
m. Prahy na základě stížností iniciativy občanů Hluk. Nyní jako senátorka
navrhuji změnu zákona, aby to musely řešit hygienické stanice a také městská
policie.

Kulatý stůl v Senátu k dostupnosti  bydlení
Uspořádala jsem v Senátu společně se senátorem Janem Holáskem kulatý
stůl na téma Aktuální otázky dostupnosti bydlení. Ta se v ČR neustále
zhoršuje nejen pro sociálně slabé skupiny obyvatel, ale i pro střední vrstvy.
Mezi státy EU patříme k zemím s nejméně dostupným bydlením pro naše
občany. Na pořízení bytu je zapotřebí víc jak 13 ročních platů. Diskuse se
zúčastnili nejen zástupci ministerstev a obcí, ale také odborníci a zástupci ze
soukromého sektoru a ekonomové, kteří se bydlením a výstavbě věnují
prakticky. Shodli jsme se, že situaci nedostupnosti bydlení nemůže změnit
jeden zákon, například nyní projednávaný zákon o podpoře v bydlení.
Jednou z cest, je výstavba družstevních bytů a podpora bytových družstev,
v nichž si členové mohou pořídit byt levněji než z developerské výstavby.
Připravili jsme změnu zákona o dani z příjmů, který by podpořil družstevní
bytovou výstavbu.  Všichni účastníci Kulatého stolu se shodli, že takováto
jednání otevřená různým názorům a návrhům z praxe jsou velmi důležitá. 
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Muzeum paměti XX. století 
I letos pokračuje projekt Zvony paměti, který pravidelným zvoněním na
Svatomikulášské zvonici připomíná osobnosti, které se postavily totalitním
režimům. Dlouhodobý projekt spustily společně Muzeum  paměti XX.
století, Prague City tourism a Museum Kampa v září 2023 na památku
osobností, které vzdorovaly totalitním režimům ve 20. století. Je velmi
důležité nezapomínat, co byla nesvoboda, připomínat si oběti totalitních
režimů i hrdiny, kteří proti nim bojovali i přes represe.

Historik Petr Blažek v čele Muzea
V březnu jsme na zasedání správní rady zvolili
ředitelem Muzea paměti XX. století historika
Petra Blažka, který se podílel na jeho  založení.   
Za celou správní radu Petru  Blažkovi  ke
zvolení blahopřeji. Věřím, že i pátý rok
existence bude pro Muzeum úspěšný a bude i
nadále plnit poslání, kvůli kterému vzniklo. 

Muzeum paměti XX. století opět aktivní na Světě knihy Praha ‘24
Stejně jako loni mělo Muzeum na této  akci připraven stánek s novinkami.
Například vzdělávací deskovou hru s názvem Přes železnou oponu, novou
popularizační knihu věnovanou příběhu maršála Koněva a jeho pražského
pomníku. Ráda jsem se ujala moderace diskuse historiků Petra Blažka a
Miroslava Vodrážky nad připravovanou publikací o vztahu Egona Bondyho,
vlastním jménem Zbyňek Fišer a Státní bezpečnosti.
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Výstava o životě a dílu George Orwella
Muzeum paměti XX. století uspořádalo exteriérovou  výstavu o tvorbě
George Orwella a reflexi jeho díla v komunistickém Československu.
George Orwell byl mimo jiné vizionář, který varoval před totalitou v
jakékoli podobě. Na pražském ostrově Kampa,  v bezprostřední blízkosti
Lichtenštejnského paláce byla výstava ke shlédnutí až do konce září. 
Reportáž o výstavě také odvysílala Česká televize.  
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Výstava o Pavlu  Tigridovi
V září jsme zahájili na Mariánském náměstí výstavu o Pavlu Tigridovi,
jedné z nejvýznamnějších osobností České republiky minulého století.
Bylo skvělé, že se zahájení výstavy zúčastnila i dcera Pavla Tigrida Deborah
Tigrid-Marguerat. Její vyprávění přiblížilo Pavla Tigrida nejen jako
neúnavného a obávaného bojovníka proti komunistům a totalitnímu
režimu, ale také jako člověka se "slunnou povahou", jak to nazvala.
Obdivuhodné bylo, že většinu života strávil v exilu a přitom po celou dobu
pomáhal s optimismem sobě vlastním tomu, aby zvítězila v naší zemi
svoboda. A té se také v listopadu 89 dočkal.



 VOLEBNÍ OBVOD



Na návštěvě - Dny Prahy 11
Výborná nálada, kulturní a sportovní program pro děti i dospělé, stánky nejen
kulinářské, ale i představující mnoho užitečného, třeba Re-use centrum. Je to
skvělá akce, kterou pravidelně v září pořádá radnice Městské části Praha 11.
Děkuji za milá setkání.

Volební obvod

16

V Pitkovicích to žije! 
Místní spolek Naše Pitkovice pořádá skvělé sousedské akce pro rodiny. V
říjnu jsem měla příležitost v porotě pomoct vybrat vítěze dětské soutěže o
nejlepšího draka. Těším se příště na lampionový průvod.

https://www.facebook.com/praha11.cz?__cft__[0]=AZVdabR6gkO6dms9dJddtICO_TPfLiDbwC2VzWDZs_jMO5peVXDjaTeHLxP9QlKwU_A1_bUeWVOpV1NT1bI8XvKyG3e-CZzoel6fb-ytzNG_bt3zxFBDITVCOL0GEQpmE2JSyd8kZ2vFIWXAJPpnt2ASxj2qg2zI89Ftao5i2s7_bxWarYz8UbI99lX-JJ1kelE6pZEljDKSZWuXM_jnvziZgAIiQPrkFt0gb1q7FbSpiA&__tn__=-]K-R
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Krásná akce v Domově pro seniory Háje na Praze 11
Společnost Mezi námi o.p.s. v lednu uspořádala ve spolupráci s vedením
domova společné tancování seniorů a dětí z mateřské školky Křejpského a
Základní školy Campanus pod vedením tanečního  mistra Petra Velety,
který se věnuje tancování se seniory a roztancuje úplně všechny. 

Společnost Mezi námi tyto
krásné mezigenerační kulturní a
hudební aktivity provozuje
pravidelně, a to i s mezinárodním
ohlasem. Nyní se bude ucházet o
účast v projektu Evropské město
kultury pro rok 2025 v saském
městě Chemnitz. Tento projekt
právě startuje, a proto tancování
v domově seniorů s dětmi
navštívili i partneři z Německa,
Polska a Francie. Nálada byla
výborná. 



Záchrana Veronského  náměstí
Obyvatelé bydlící na Veronském náměstí v Městské části  Praha 15 mě
v březnu požádali o podporu a zastání ve sporu s vedením radnice.
Sál byl plný naštvaných lidí, kteří nesouhlasí se záměrem vedení radnice
umožnit developerovi vystavět dva vysoké domy s více jak 400 byty.
Společně s Evou Tylovou, zastupitelkou hl. m. Prahy jsme hájily názor, že
není možné, aby při výstavbě zasahující stávající obydlenou lokalitu nebyl
brán ohled na zájmy a názory místních obyvatel, kterým chybí občanská
vybavenost a zeleň. 

Volební obvod
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Svatba v domově pro  seniory
28. března 2024 se v Domově pro  seniory Háje v Praze 11 konala krásná
událost, svatba. Měla jsem tu čest zhostit se role oddávající. Je krásné, že
láska může kvést všude a v každém věku. 
Děkuji paní ředitelce, která už 16 let vede s velkou péčí tento domov pro
seniory trpící Parkinsonovou chorobou. A snoubencům přeji hodně štěstí a
lásky.

Volební obvod
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Otevření komunitního  centra v
Dolních  Měcholupech 
Místní radnice pod vedením
skvělého týmu dokázala ve
spolupráci s SK Měcholupy
zrekonstruovat sportovní zázemí
pro fotbalisty, ale také vybudovat
místo pro různé kulturní akce.
Daří se  zde uskutečňovat
spoustu projektů pro občany.
Držím i nadále palce starostovi
Jiřímu  Jindřichovi,
místostarostce Janě Dolákové a
místostarostovi Vladimíru
Kubovi.



Setkání  s občany MČ Praha 15
Ráda jsem přijala pozvání na setkání s občany MČ Praha 15, které svolala
Patnáctka náš domov. Je moc dobře, že je v této městské části tolik
aktivních občanů, kterým není jedno, jak vypadá jejich okolí. To je přesně
to, co demokracie potřebuje, tedy občana, který není lhostejný k veřejným
věcem. Řešili jsme například výstavbu na Veronském náměstí, která je v
rozporu s návrhem Metropolitního plánu, nebo likvidaci dětského hřiště v
Sáňkařské ulici. Děkuji za pozvání na toto milé setkání a věřím, že se nám
společně může podařit situaci na Praze 15 zlepšit ve prospěch místních
občanů.

Volební obvod
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Klub  seniorů v Senátu
Poslední  dubnový  den
jsem v Senátu Parlamentu
ČR přivítala členy Klubu
seniorů Dolní Měcholupy.
Byli nadšeni z odborného
výkladu průvodkyně a z
nádherných historických
prostor Senátu. Je skvělé,
že Senát je takto otevřený
návštěvám a kulturním
akcím. Děkuji za milé
setkání a popovídání.



Volební obvod
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Benefiční fotbalový turnaj na
hřišti v Dolních  Měcholupech
Akce v této městské  části jsou
vždy skvělé, na čemž má velkou
zásluhu také Sportovní klub Dolní
Měcholupy. Výtěžek turnaje 190
000 korun je určen na podporu
autistů, pejsků a Vojtovu metodu.
Tady to opravdu žije.
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Loučení  se základní  školou
V Základní škole Chodov, která má
víc jak stoletou historii a je nejstarší
školou na Jižním Městě, se konala
velká sláva. Se školou se loučili
deváťáci. Bylo skvělé, jak si všichni,
studenti i učitelé, připravili
originální a humorná vystoupení.
Nálada byla výborná. Děkuji panu
řediteli Hovorkovi za pozvání a za
to, jak se škola rozvíjí.

Petice obyvatel proti  zrušení  hřiště v Sáňkařské ulici
Obyvatelé MČ Praha 15 protestují proti plánovanému zrušení hřiště v
Sáňkařské ulici. Petici podepsalo 1300 občanů. Řešení parkování v Praze je
důležité, ale nemůže se dít na úkor dětského hřiště se vzrostlými stromy,
které zde funguje desítky let. Tomu je třeba zabránit! Na jednání  s
pražským radním Michalem Hrozou jsem přišla podpořit místní občany.
Mám radost, že po  tomto  jednání pan radní jasně podpořil zachování
dětského  hřiště.
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3. ročník ART PARK Dolní Měcholupy 
Pravidelně navštěvuji krásnou akci na konci prázdnin v Dolních  
Měcholupech. Vždy jsou  zde stánky s unikátními ručními výrobky, hry
pro děti a hudební produkce výborného smyčcového kvarteta Melody
Quartett s filmovou hudbou. Společně jsme si  to užili.
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Sousedská akce v městské  části Praha - Újezd
Děkuji za pozvání na víkendovou sousedskou akci  UFO ZORBING
CHALLENGE. Fotbalové utkání v zorbing koulích, kreativní koutek pro
děti, výborné občerstvení od místních podnikatelů, domácí dobroty, živá
hudba s úžasnou zpěvačkou. V Újezdě se obdivuhodně dali dohromady místní
obyvatelé, založili spolek Újezdské fórum občanů a pořádají spoustu skvělých
akcí pro děti a dospělé. Držím palce do dalších úžasných akcí.
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700  let Křeslic
Poslední  zářijovou  sobotu  byla v městské  části  Praha - Křeslice, které
jsou v mém senátním volebním obvodu, velká sláva. Přesně před 700 lety
v roce 1324 byly Křeslice založeny. Nechyběly stánky, hry pro děti i
koncert Michala Davida, který v Křeslicích  bydlí. Děkuji za pozvání
místostarostovi Křeslic i místním občanům z iniciativy I Křeslice, bojující
proti nadměrným stožárům vysokého napětí, které chce ČEPS vybudovat
těsně vedle rodinných domů. Proto vznikla petice, která má už skoro tisíc
podpisů. S místostarostou  Křeslic, panem Milanem Kozlem jsem měla
příležitost probrat, jak v aktuálním stavebním řízení prosadit, aby záměr v
této podobě nebyl realizován. Nesouhlasím s tím, že státní firmy často
neberou při svých projektech ohled na zájmy, zdraví a majetek občanů.
Mělo by v tom pomoci i vedení hl. m.  Prahy a zastupitelé a měli bychom
se obyvatel v Křeslicích zastat. Držte nám palce, ať se to podaří.



I v tomto roce jsem v Senátu absolvovala projednávání řady zákonů,
předkládala jsem pozměňovací návrhy a setkala se s mnoha občany v
senátorské kanceláři. Všechno se samozřejmě do tohoto zpravodaje vejít
nemohlo. Ráda bych poděkovala všem, kteří se se mnou na práci v Senátu,
zastupitelstvu a ve volebním obvodu podíleli. Těším se na další spolupráci i
na setkání s Vámi v senátorské kanceláři v Kulturním centru Zahrada na
Chodově a ve volebním obvodu.

Krásný podzim všem přeje
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